



## **TEKS UCAPAN**

**YB TAN SRI HAJI NOH BIN HAJI OMAR  
MENTERI KESEJAHTERAAN BANDAR, PERUMAHAN DAN  
KERAJAAN TEMPATAN**

**SEMPENA**

**SESI TOWN HALL YB MENTERI KPKT BERSAMA ANGGOTA  
JAWATANKUASA PERWAKILAN PENDUDUK (JPP) DAN  
JAWATANKUASA KEMAJUAN DAN KESELAMATAN  
KAMPUNG PERSEKUTUAN (JKKKP) NEGERI SELANGOR**

**TARIKH : 22 APRIL 2018 (AHAD)**

**MASA : 11.00 PAGI**

**TEMPAT : IDEAL CONVENTION CENTRE  
SHAH ALAM, SELANGOR**

## **KATA ALUAN**

Yang saya muliakan, Saudara/Saudari Pengacara Majlis,

YB Datuk Johan bin Abdul Aziz

Pengerusi Penyelaras JPP Negeri Selangor

YB Datuk Mat Nadzari bin Ahmad Dahlan

Pengerusi Penyelaras JKKKP Negeri Selangor

Yang Berbahagia Dato' Indera Khairul Dzaimie bin Daud

Timbalan Ketua Setiausaha (Pengurusan)

Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan  
Tempatan

Yang Berusaha Tuan Haji Zamri bin Salleh

Timbalan Ketua Setiausaha (Kesejahteraan Bandar)

Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan  
Tempatan

Ketua-ketua Jabatan, Bahagian dan Agensi

Wakil-wakil Media

Yang Berbahagia Dato'-Dato', Datin-Datin, Tuan-Tuan dan Puan-  
Puan Anggota Jawatankuasa Perwakilan Penduduk (JPP) dan

Jawatankuasa Kemajuan dan Keselamatan Kampung  
Persekutuan (JKKKP) yang saya hormati sekalian,

**Assalamualaikumwarahmatullahi wabarakatuh,  
Salam Sejahtera dan Salam Negaraku Malaysia.**

1. Terlebih dahulu marilah kita bersama-sama memanjatkan setinggi-tinggi kesyukuran ke hadrat Allah Subhanahu Wata'ala kerana dengan limpah kurnia dan keizinanNya dapat kita semua hadir dan berkumpul di Sesi Town Hall Bersama Anggota Jawatankuasa Perwakilan Penduduk (JPP) dan Jawatankuasa Kemajuan dan Keselamatan Kampung Persekutuan (JKKKP), di Shah Alam, Selangor dengan kerjasama KPKT dan ICU Selangor.

**Para hadirin yang dihormati sekalian,**

2. Inilah yang kita hendak semua JPP di seluruh negara contohi dan anjurkan di tempat masing-masing. Seperti yang telah diketahui, Jawatankuasa Perwakilan Penduduk (JPP) merupakan satu inisiatif yang diperkenalkan oleh Kerajaan untuk melaksanakan transformasi pengurusan bandar bagi meningkatkan penyertaan rakyat (*public participation*) dalam menangani isu-isu perbandaran untuk kesejahteraan penduduk bandar. Usaha-usaha yang dilakukan ini adalah pemangkin kesejahteraan rakyat dalam menggerakkan rakyat bandar untuk bergiat aktif dalam aktiviti-aktiviti sosial yang sedang dan bakal dilaksanakan agar dapat dimanfaatkan sebaiknya oleh pelbagai pihak, sekaligus dapat merapatkan hubungan emosi antara rakyat bandar dengan Kerajaan. Penglibatan komuniti setempat adalah

penting dalam mewujudkan persekitaran yang kondusif dan harmoni.

3. Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) selaku Pihak Berkuasa Melantik Anggota JPP amat berterima kasih atas kesediaan YBhg. Dato'/tuan-tuan/puan-puan untuk menggalas tanggungjawab dan amanah serta mengembleng tenaga dalam melaksanakan tugas-tugas yang perlu dijalankan oleh anggota JPP dalam membantu Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) menyampaikan perkhidmatan yang baik kepada rakyat.

4. Untuk makluman, sehingga 31 Mac 2018 sebanyak 2,276 zon JPP telah ditubuhkan di seluruh Semenanjung Malaysia dan seramai 19,013 anggota JPP telah dilantik. Bagi Negeri Selangor, adalah seperti jadual di bawah:

<b>Bil PBT</b>	<b>Bil Zon</b>	<b>Pelantikan Pengerusi</b>	<b>Pelantikan Setiausaha</b>	<b>Pelantikan AJK</b>	<b>Jumlah Pelantikan Anggota</b>	<b>Struktur JPP Lengkap</b>
12	288	283/288 (98%)	279/288 (97%)	2,216 / 2,304 (96%)	2,778 / 2,880 (96%)	270 zon (93%)

**Para hadirin yang dihormati sekalian,**

5. Peranan Anggota JPP yang telah dilantik adalah penting. Ini adalah kerana menjadi hasrat Kerajaan supaya JPP bergerak sebagai satu entiti yang dianggotai oleh wakil masyarakat setempat yang berpengaruh (*opinion leader*) di dalam kawasan bandar dan mewakili suara serta aspirasi penduduk bandar. Kerajaan sedar peranan untuk menangani isu-isu perbandaran yang semakin kompleks bukan terletak di tangan Kerajaan semata-mata sebaliknya ia perlu ditangani secara bersama dengan komuniti setempat. Penglibatan semua pihak adalah penting dalam menjayakan sistem penyampaian Kerajaan.

**Para hadirin yang dihormati sekalian,**

6. JPP yang khusus diwujudkan di kawasan PBT turut berperanan sebagai jentera transformasi sosial di kawasan bandar. Penyertaan JPP juga mampu mewujudkan sistem kepimpinan secara tersusun di kawasan bandar untuk menggembleng pembabitan penduduk bandar yang mempunyai pelbagai latar belakang pendidikan, pekerjaan dan pengalaman dalam isu-isu setempat. Selain itu, JPP berperanan sebagai penghubung antara komuniti bandar dengan Kerajaan untuk memupuk semangat kejiranan, permuafakatan dan perpaduan sekali gus mewujudkan ikatan emosi antara masyarakat bandar.

7. Selari dengan tuntutan semasa, Mesyuarat Jemaah Menteri pada 24 Mei 2017 telah bersetuju dengan cadangan pindaan had umur bagi pelantikan JPP dalam kawasan PBT daripada 65 tahun kepada 69 tahun. Pindaan had umur ini juga adalah selaras dengan had umur bagi pelantikan Jawatankuasa Kemajuan dan Keselamatan Kampung (JKKK) dan Jawatankuasa Kemajuan dan Keselamatan Kampung Persekutuan (JKKKP). Walau bagaimanapun, pindaan ini tidak akan mengurangkan penyertaan golongan belia dalam JPP. Ini kerana setiap JPP perlu memperuntukkan kuota sebanyak 20% kepada golongan belia.

8. Selain itu, Jemaah Menteri juga telah bersetuju memberi kuasa kepada YB Menteri KPKT untuk memberi pengecualian khas kepada Anggota JPP yang tidak memiliki kelayakan akademik Sijil Pelajaran Malaysia. Bagi memantapkan peranan JPP dalam melaksanakan program-program berkaitan kesejahteraan rakyat bandar, keanggotaan JPP perlulah lengkap dengan keanggotaan seramai 10 orang. Justeru, peranan Pengerusi setiap JPP adalah penting bagi memastikan keanggotaan JPP masing-masing lengkap sepenuhnya.

**Para hadirin yang dihormati sekalian,**

9. Saya sekali lagi ingin mengingatkan bahawa Kerajaan Persekutuan sentiasa prihatin dan mengambil berat terhadap kepentingan rakyat serta sering mendahulukan rakyat dalam

membuat sesuatu polisi demi kesejahteraan semua. Dalam apa-apa jua perancangan atau program pembangunan negara kepentingan rakyat sentiasa diberikan keutamaan dan didahulukan agar seluruh rakyat Malaysia dapat merasai kemakmuran pembangunan negara.

10. Akhir kata, saya juga ingin merakamkan penghargaan dan ucapan kepada semua pihak yang telah menjayakan majlis pada hari ini.

**Sekian,**

**Wabillahi Taufik Walhidayah, Wassalamualaikum  
Warahmatullahi Wabarakatuh.**